



## Yolo County Housing

Main Office: 147 W. Main Street, Woodland, Ca 95695

Woodland: (530) 662-5428

Sacramento: (916) 444-8982

TDD: (800) 545-1833, ext. 626

### NONDISCRIMINATION

Yolo County Housing prohibits discrimination in employment, services, and activities on the basis of race, color, creed, religion, sex, ancestry, familial status, marital status, national origin, sexual orientation, age, disability, source of income or other legally protected status. YCH affirms its commitment to equal opportunity and equal access to services. For additional information, contact the 504 Coordinator, Janis Holt at 530-662-5428; TDD 1-800-545-1833, ext. 626.

### LANGUAGE SERVICES

YCH offers free language services. If you need this document translated, please contact us at 530-662-5428; TDD 1-800-545-1833, ext. 626.

-----

### NO DISCRIMINACION

Viviendas del Condado de Yolo (YCH) prohíbe la discriminación en el empleo, servicios, y actividades a cause de la raza, color, credo, religión, sexo, ascendencia, estado familiar, estado marital, origen nacional, orientación sexual, edad, discapacidad, fuente de ingreso u otro estado protegido por la ley. YCH afirma su compromiso a proporcionar oportunidad equitativa y acceso equitativo a sus servicios. Para obtener información adicional, llame a la coordinadora, Janis Holt, al teléfono (530)662-5428; TDD 1-800-545-1833, extensión 626.

### SERVICIOS DE IDIOMAS

YCH ofrece servicios de idiomas gratuitos. Si usted necesita este documento traducido, por favor llámenos as 530-662-5428; TDD 1-800-545-1833, extensión 626.

-----

### Нет Дискриминации

### Услуги Для Всех

Yolo County Housing запрещает дискриминацию в рабочих местах, в сферах обслуживания, и деятельности на основании национальной ориентации, цвета кожи, религии, пола, родословной, семейного статуса, семейного положения, национального происхождения, возраста, инвалидности, источника дохода или другого юридически защищенного статуса. YCH подтверждает его обязательство к равным возможностям при приеме на работу и равному доступу к услугам. Для дополнительной информации или вопросов, звоните координатору (504) Janis Holt, по телефону 530-662-5428; TDD 1-800-545-1833, ext. 626.

---

**USDA FARM LABOR HOUSING DAVIS – NON DISCRIMINATION**

In accordance with Federal law and U.S. Department of Agriculture policy, this institution is prohibited from discriminating on the basis of race, color, national origin, age, disability, religion, sex, and familial status. (Not all prohibited bases apply to all programs).

To file a complaint of discrimination, write USDA, Director, Office of Civil Rights, 1400 Independence Avenue, S.W., Washington, D.C. 20250-9410 or call (800) 795-3272 (voice) or (202) 720-6382 (TDD).”

-----

**USDA VIVIENDAS PARA TRABAJADORES DE AGRICULTURA –  
NO DISCRIMINACION**

De acuerdo a la ley Federal y las políticas del Departamento de Agricultura, esta institución tiene prohibido discriminar por causa de raza, color, nacionalidad, edad, discapacidad, religión, sexo, y estado familiar. (Not all prohibited bases apply to all programs).

To file a complaint of discrimination, write USDA, Director, Office of Civil Rights, 1400 Independence Avenue, S.W., Washington, D.C. 20250-9410 or call (800) 795-3272 (voice) or (202) 720-6382 (TDD).”

-----

**USDA Программа Для Людей Которые Работают в Сельском Хозяйстве**  
В соответствии с Федеральным законом и политикой Министерства сельского хозяйства, в этой организации запрещена дискриминация по признаку расы, цвета кожи, национального происхождения, возраста, инвалидности, религии, пола и семейного положения. (Не все запрещенное применяются для всех программ). Чтобы подать жалобу о дискриминации, пишите: USDA, Director, Office of Civil Rights, 1400 Independence Avenue, S.W., Washington, D.C. 20250-9410 или по телефону (800) 795-3272 (голосовая связь) или (202) 720-6382 (TDD).